
Protokół Nr 48/23 

z Sesji Rady Gminy Tuplice, która odbyła się 

9 lutego 2023 roku 

 

Ad 1. Otwarcie obrad XLVIII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 1300 otworzył obrady  

XLVIII Sesji Rady Gminy Tuplice. Przewodniczący Rady powitał serdecznie wszystkich 

radnych, Panią Wójt, Panią Skarbnik, Panią Mecenas z kancelarii prawnej, Panią z obsługi 

rady, Pana Informatyka, a także Panią sołtys sołectwa Chlebice. 

 

Przewodniczący poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady bierze udział 11 radnych                  

i że obrady są prawomocne.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z ustawą obrady są transmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja z obrad jest 

dostępna w sieci internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronie internetowej 

gminy Tuplice i w BIP. Uczestnicząc w obradach sesji Rady Gminy Tuplice wyrażacie 

Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych. 

 

Ad 2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków. 

 

W związku z brakiem wniosków Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz przystąpił 

do realizacji porządku obrad. 

 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu z XLVII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  

o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XLVII sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-

Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 



Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z XLVII Sesji Rady 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 4. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał się czy Pani Wójt 

chce coś dodać do swojej informacji. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – opowiedziała czego dotyczyło spotkanie  

z mieszkańcami Drzeniowa i Chełmicy, Kolegium RIO, spotkanie z Prezesem PGKiM  

w Lubsku, a także o dzisiejszym spotkaniu w Starostwie Powiatowym o transporcie 

publicznym. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał czy na spotkaniu z Prezesem PGKiM był poruszony 

temat zmiany harmonogramu wywozu odpadów, a jeżeli nie to żeby mieć to na uwadze – Pani 

Wójt odpowiedziała radnemu, że na razie spotkanie dotyczyło podwyższenia kosztów odbioru 

odpadów, ale do rozmów powrócimy, wszystko jest w trakcie polubownego załatwienia 

sprawy. 

 

W związku z brakiem innych pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 5. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – przedstawił swoją informację na temat 

bieżącej pracy przewodniczącego w okresie międzysesyjnym, a następnie zapytał się czy ktoś  

z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 6. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił Przewodniczącą Komisji 

Finansów Panią Mirosławę Kromp o przedstawienie informacji z posiedzenia komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – przedstawiła informację z 17 

posiedzenia Komisji Finansów. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – pod nieobecność Przewodniczącego 

Komisji Społecznej poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak  

o przedstawienie informacji z posiedzenia komisji. 



 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – przedstawiła informację z 21 posiedzenia 

Komisji Społecznej. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionych informacji. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 7. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił Przewodniczącego Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Pana Zbigniewa Nowickiego  

o przedstawienie powyższej informacji. 

 

Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Pan Zbigniew 

Nowicki poinformował, że sprawozdanie z działalności GKRPA za 2022 r. przedstawił 

szczegółowo na posiedzeniu Komisji Finansów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionej informacji. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się ile zostało środków finansowych przeznaczonych na 

realizację programu bo z informacji wynika, że cały plan nie został wykorzystany, gdzie 

trafiły zakupione narkotesty oraz czy Komisja pokrywa w całości koszty działalności świetlicy 

środowiskowej w Tuplicach – Pan Zbigniew Nowicki odpowiedział radnemu, że co roku testy 

przekazywane są Policji w Trzebielu, następnie Pani Skarbnik odpowiedziała, że na sesji  

w marcu br. niewykorzystane środki finansowe z ubiegłego roku zostaną wprowadzone na ten 

rok, natomiast OPS również ponosi koszty utrzymania świetlicy środowiskowej, nie tylko 

GKRPA. 

W związku z brakiem innych  pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 8. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli w II półroczu 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej o przedstawienie informacji z przeprowadzonych kontroli w II półroczu 2022 r. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował, że w II półroczu 

2022 r. zostało przeprowadzonych 5 kontroli, a radni zostali poinformowani o ich wynikach. 

Pisemna informacja znajduje się w dokumentacji przeprowadzonej sesji. 

 

Ad 9. Interpelacje i zapytania radnych. 

 



Przewodniczący Rady – poinformował, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym interpelacje i zapytania skierowane do Wójta Gminy składane są na piśmie do 

przewodniczącego rady i na dzień dzisiejszy wpłynęła 1 interpelacja, na którą odpowiedź 

została udzielona w ustawowym terminie.  

 

Ad 10. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych  

o wprowadzonych zmianach w budżecie na 2023 rok.  

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącą Komisji Finansów Panią Mirosławę Kromp 

o przedstawienie opinii. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że Komisja 

Finansów pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – pod nieobecność Przewodniczącego Komisji Społecznej poprosił 

Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Społeczna nie 

pracowała nad projektem uchwały, ale wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się czy dotacja w kwocie 87.000,00 zł na transport 

publiczny to kwota na cały rok – Pani Skarbnik odpowiedziała radnemu, że to kwota 

zaplanowana na cały rok. 

Pani Wójt Katarzyna Kromp – poinformowała radnych, że sprawdzana jest rentowność 

aktualnych kursów autobusowych, kwota końcowa może się jeszcze zmienić. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem innych pytań odczytał projekt ww. uchwały, 

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-

Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XLVIII/279/23 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 9 lutego 2023 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2023. 

 

b) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr III/17/18 Rady Gminy Tuplice z dnia 

12 grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

programem rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Marię Kowalczyk Kierownik 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Tuplicach. 

 

Pani Maria Kowalczyk – poinformowała, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniu Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącą Komisji Finansów Panią Mirosławę Kromp 

o przedstawienie opinii. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że Komisja 

Finansów zapoznała się z projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – pod nieobecność Przewodniczącego Komisji Społecznej poprosił 

Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Społeczna 

pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-

Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiel 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XLVIII/280/23 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 9 lutego 2023 roku w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr 

III/17/18 Rady Gminy Tuplice z dnia 12 grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w 

formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem 

rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

 

c) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr III/18/18 Rady Gminy Tuplice  

z dnia 12 grudnia 2018 r. w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019-2023 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Marię Kowalczyk Kierownik 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Tuplicach. 

 

Pani Maria Kowalczyk – poinformowała, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniu Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącą Komisji Finansów Panią Mirosławę Kromp 

o przedstawienie opinii. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że Komisja 

Finansów zapoznała się z projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – pod nieobecność Przewodniczącego Komisji Społecznej poprosił 

Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 



Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Społeczna 

pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-

Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiel 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XLVIII/281/23 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 9 lutego 2023 roku w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr 

III/18/18 Rady Gminy Tuplice z dnia 12 grudnia 2018 r. w sprawie określenia zasad zwrotu 

wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku 

lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

 

d) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice  

z kontroli środków finansowych wydatkowanych z budżetu Gminy w 2021 r. na 

utrzymanie Biblioteki Gminnej, Szkoły Podstawowej i Przedszkola w Tuplicach 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Pana Jacka Krawczyka. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk– poinformował, że projekt uchwały 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Społecznej, radni zapoznali się ze 

sprawozdaniem z przeprowadzonej kontroli i podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącą Komisji Finansów Panią Mirosławę Kromp 

o przedstawienie opinii. 

 



Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że Komisja 

Finansów zapoznała się z projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – pod nieobecność Przewodniczącego Komisji Społecznej poprosił 

Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Społeczna 

pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-

Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiel 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XLVIII/282/23 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 9 lutego 2023 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z kontroli środków finansowych wydatkowanych z budżetu 

Gminy w 2021 r. na utrzymanie Biblioteki Gminnej, Szkoły Podstawowej i Przedszkola  

w Tuplicach. 

 

e) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z analizy 

działalności Referatu ds. Gospodarki Komunalnej oraz Punktu Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych w okresie od 1 stycznia do 31 sierpnia 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Pana Jacka Krawczyka. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk– poinformował, że projekt uchwały 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Społecznej, radni zapoznali się ze 

sprawozdaniem z przeprowadzonej kontroli i podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 



 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącą Komisji Finansów Panią Mirosławę Kromp 

o przedstawienie opinii. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że Komisja 

Finansów zapoznała się z projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – pod nieobecność Przewodniczącego Komisji Społecznej poprosił 

Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Społeczna 

pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-

Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiel 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XLVIII/283/23 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 9 lutego 2023 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z analizy działalności Referatu ds. Gospodarki Komunalnej 

oraz Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w okresie od 1 stycznia do 31 

sierpnia 2022 r. 

 

f) w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Pana Andrzeja Szarleja. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Andrzej Szarlej– poinformował, że 

projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Społecznej, radni 

zapoznali się ze stanowiskiem Komisji dot. złożonej petycji, a podjęcie uchwały jest zasadne. 



 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącą Komisji Finansów Panią Mirosławę Kromp 

o przedstawienie opinii. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że Komisja 

Finansów zapoznała się z projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – pod nieobecność Przewodniczącego Komisji Społecznej poprosił 

Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Społeczna 

pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-

Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiel 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XLVIII/284/23 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 9 lutego 2023 roku w sprawie uznania petycji za niezasługującą na 

uwzględnienie. 

 

g) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Tuplice 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Pana Andrzeja Szarleja. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Andrzej Szarlej– poinformował, że 

projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Społecznej, radni 

zapoznali się ze stanowiskiem Komisji dot. złożonej skargi, a podjęcie uchwały jest zasadne. 



 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącą Komisji Finansów Panią Mirosławę Kromp 

o przedstawienie opinii. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że Komisja 

Finansów zapoznała się z projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – pod nieobecność Przewodniczącego Komisji Społecznej poprosił 

Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Społeczna 

pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się o konsekwencje dla Pani Wójt, skoro skarga jest 

zasadna – Przewodniczący Rady odpowiedział radnemu, że Pani Wójt została zobowiązana 

do przestrzegania zapisów ustawy kodeks postępowania administracyjnego, a sprawa nadal 

jest w toku, dokumenty są procedowane. 

 

Pani Wójt Katarzyna Kromp – odniosła się do wypowiedzi Przewodniczącego Rady 

informując, że nie ma wpływu na dokumenty z inwestycji, która nie była robiona za jej  

kadencji. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem innych pytań odczytał projekt ww. uchwały,  

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Jan Borowski, Jacek Krawczyk, Sylwester Mazurkiewicz, Małgorzata Smyk-Skołozubow, 

Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Arkadiusz Kowalski, Mirosława Kromp, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela 

Rudak 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XLVIII/285/23 

Rady Gminy Tuplice z dnia 9 lutego 2023 roku w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 



Wójta Gminy Tuplice. 

 

h) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr VI/32/19 Rady Gminy Tuplice z dnia 

19 lutego 2019 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego, podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Wójt Gminy Panią Katarzynę Kromp. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – poinformowała, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącą Komisji Finansów Panią Mirosławę Kromp 

o przedstawienie opinii. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że Komisja 

Finansów zapoznała się z projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – pod nieobecność Przewodniczącego Komisji Społecznej poprosił 

Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Społeczna 

pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-

Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiel 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XLVIII/286/23 Rady 



Gminy Tuplice z dnia 9 lutego 2023 roku w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr 

VI/32/19 Rady Gminy Tuplice z dnia 19 lutego 2019 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku 

od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

i) w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Tuplice środków 

stanowiących fundusz sołecki w 2024 roku 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Wójt Gminy Panią Katarzynę Kromp. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – poinformowała, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącą Komisji Finansów Panią Mirosławę Kromp 

o przedstawienie opinii. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że Komisja 

Finansów zapoznała się z projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – pod nieobecność Przewodniczącego Komisji Społecznej poprosił 

Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Społeczna 

pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jan Borowski, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Ryszard Tułacz 

PRZECIW (2) 

Arkadiusz Kowalski, Andrzej Szarlej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Krawczyk 



NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiel 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XLVIII/28723 

Rady Gminy Tuplice z dnia 9 lutego 2023 roku w sprawie niewyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy Tuplice środków stanowiących fundusz sołecki w 2024 roku. 

 

Ad 10.  Sprawy różne. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się czy w końcu będzie naprawione oświetlenie uliczne 

przy wjeździe na bloki przy ulicy 9 Maja, a także czy w tym roku zostaną przycięte lipy – Pani 

Wójt odpowiedziała radnemu, że lampy były już zgłaszane do naprawy, natomiast niebawem 

będzie wymiana oświetlenia ulicznego w tej części Tuplic, ponadto w tym roku lipy raczej nie 

zostaną przycięte, ponieważ mamy nauczkę z poprzedniego roku, mieszkańcy bloków byli 

roszczeniowi, sami musicie się dogadać jako wspólnota. 

 

Radna Pani Daniela Rudak – poinformowała, że mieszkańcy bloku nr 18 chcą, aby 

pracownicy Referatu przycięli drzewa. 

 

Radny Pan Ryszard Tułacz – zapytał się kiedy zostanie naprawiona droga gminna  

w Drzeniowie od Krzyża do posesji nr 30, bo nie można nią przejechać – Pani Wójt 

odpowiedziała radnemu, że prace zostały zaplanowane na wiosnę. 

 

Radna Pani Mirosława Kromp – zgłosiła potrzebę przycięcia gałęzi przy drodze powiatowej 

Nowa Rola – Drzeniów – Pani Wójt odpowiedziała radnej, że zgłoszą to w Starostwie 

Powiatowym. 

 

Radny Pan Andrzej Szarlej – przypomniał o potrzebie naprawy nawierzchni drogi gminnej  

w Chlebicach – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że wiosną zaplanowana jest naprawa 

nawierzchni dróg gminnych. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – podsumował zestawienie nieobecności 

radnych w posiedzeniach komisji stałych i obrad radnych na sesjach. 

 

Ad 12. Zamknięcie obrad XLVIII Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia Przewodniczący Rady – Pan Sylwester 

Mazurkiewicz o godz. 1441 zamknął obrady XLVIII Sesji Rady Gminy Tuplice VIII Kadencji. 

Nagranie z XLVIII Sesji Rady Gminy dostępne jest pod adresem:  

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N  

 

Protokołowała       Przewodniczący Rady 

 

Ilona Maj        Sylwester Mazurkiewicz 

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N


 

 

 


